
Unisław Śląski, 27.04.2015 r,

Dorota skibska
Radna Rady Miejskiej Mieroszowa

l_: ".l Pan Marcin Raczyński
Burmistrz Mieroszowa

W nawiązaniu do moich interpelacji z dnia:

- 17,12.2014 r,, w zakresie pozyskania środków z Unii Europejskiej - Program Polska Cyfrowa,
- O2.a1.2015 r., w zakresie konsultacji społecznych Programu opieki nad zabytkami

województwa dolnośląskiego na lata 2a15-201 8,

oraz odpowiedzi udzielonych na wskazane interpelacje, odpowiednio z 29J2Ź014 r.

i27,01.2015 r,, w których wyraził Pan stanowisko, iz Urząd Miejski w Mieroszowie monitoruje
możliwość pozyskania zewnętrznych środków finansowych zarówno na ,cyfryzację" naszej
Gminy jak i na ochronę zabytków, prosze o wvjaśnienie na jakim etapie realizacji przez Gminę
Mieroszów są wymienione zagadnienia, w tym w szczególności wystosowanych pism, do
stosownych insfftucjj oraz osób biorących udział w ewentualnych konsultacjach.

Z uwagi na bezpośrednie zainteresowanie mieszkańców Gminy proszę o zamieszczenie
niniejszego pisma wraz z póżnieiszą odpowiedzią na nie na stronie Biuletynu lnformacji
Publicznej prowadzonej przez Gminę Mieroszów, jako załączniki do moich w/w interpelacji.
Niezależnie od powyzszego nadmieniam, że skan potwierdzający złożenie pisma zamieszczony
zostanie na stronie internetowej prowadzonej przez nasze sołectwo.


